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Eigenlijk heel leuk zo, 
met je klas op ander-
halve meter

“
”
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VIP’er Jens Kok studeerde af in coronatijd

‘Het opspelden 
kon ècht niet en 
dat was jammer’
Hij had zich zijn diploma-uitreiking heel anders voor-
gesteld. Maar het moest ‘corona-proof’ - en het werd 
toch een mooie bijeenkomst. “Alleen het opspelden van 
de speld, dat kon natuurlijk ècht niet en dat was wel 
jammer.” Jens Kok over afstuderen in coronatijd.
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“We hadden uitgekeken naar de diploma- 
uitreiking”, zegt Jens Kok (21). “Gewoon-
lijk is dat een groots gebeuren in de Pieter 
van Foreestzaal in het ziekenhuis, met veel 
familie erbij. Dat kon nu niet en dat viel 
tegen. Eerst dachten we: dan kunnen ze het 
diploma net zo goed opsturen... Maar ik ben 
blij dat school daar niet voor heeft gekozen.”

De uitreiking heeft nu per klas plaatsgevon-
den in het gebouw van Noordwest Acade-
mie, in het grote ict-lokaal. Jens: “Daar had-
den ze een mooie ruimte van gemaakt waar 
we ruim konden zitten. We kregen allemaal 
een woordje en er was veel op film gezet. 
Eigenlijk heel leuk zo, met je eigen klas op 
anderhalve meter. Weliswaar was er geen 
familie bij, maar het was wel mooi om het 
af te sluiten in het gebouw waar je je hele 
opleiding hebt gevolgd, vier jaar lang. Het 
maakte de cirkel rond. Wel heel jammer  
dat het opspelden natuurlijk niet kon.”

Uiteindelijk wil ik graag ambulance- 
verpleegkundige worden“

”
Jens had zijn meeste examenonderdelen 
al afgerond voor de eerste corona-piek. 
“Nederlands, Engels en rekenen doe je  
op het ROC. De herkansingen kwamen in 
coronatijd en dat gaf wel wat extra spanning. 
En dan de praktijkgerichte examens. Wij 
waren het eerste jaar met de nieuwe leer- 
lijnen en dus met de nieuwe examens. Ik 
had ze gelukkig allemaal al afgelegd voor 
corona, maar dat gold niet voor iedereen. 
Ik ken iemand die het daardoor niet heeft 
gehaald, die mag nu afronden in november.”

Jens moest alleen nog zijn presentatie doen. 
“Dat gebeurt normaal gesproken in grote 
groepen, maar ging nu vanuit huis, via  
videocommunicatiedienst Google Meet.  

Dat betekende wel wat extra werk, ik moest 
mijn presentatie een beetje aanpassen. 
Ik zag docent Marga Zwaan zitten met de 
beoordelingsformulieren voor zich terwijl ik 
mijn onderwerp ‘verdedigde’. Dat was een 
verbeterplan voor de katheterzorg op de af- 
deling. Daarnaast had ik nog een informatie-
clip gemaakt over ontregelde zorg.”

Half juni wist Jens dat hij alle praktijkonder-
delen had gehaald. “Dan hangt het verder 
nog af van de eindbeoordeling door de af- 
deling. En die was positief, dus ja, toen wist 
ik dat ik geslaagd was.”

Na zijn diplomering kon hij vier maanden 
op de Acute Opnameafdeling aan de slag. 
Inmiddels is hij overgestapt naar de long- 
afdeling. “Uiteindelijk wil ik graag ambulance- 
verpleegkundige worden. Maar eerst erva-
ring opdoen. Over tien jaar ben ik nog jong 
genoeg voor die opleiding. Eerst maar eens 
wat eelt op mijn ziel kweken!”
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